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Protokół Nr XXXII/2021 

z XXXII sesji Rady Gminy Krzemieniewo 

z dnia 30 grudnia 2021 roku 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady XXXII sesji Rady Gminy w Krzemieniewie odbyły się 30 grudnia 2021 r.  

o godzinie 13.30 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krzemieniewo. 

Otwarcia obrad dokonał Pan Mirosław Krysztofiak Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo, który 

serdecznie powitał obecnych radnych, oraz zaproszonych gości: Pana Radosława Sobeckiego – Wójta 

Gminy Krzemieniewo, Panią Joannę Nowacką – Zastępcę Wójta Gminy Krzemieniewo oraz Panią 

Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy (listy obecności stanowią zał. nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu). 

Przewodniczący poinformował, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta z dnia 23 grudnia 2021 r. w 

sprawie konieczności podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

końcem roku 2021. 

Następnie Przewodniczący przypomniał o obowiązujących przepisach RODO oraz o tym,  

że sesje są nagrywane, a ich transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

urzędu gminy. Przypomniał również o konieczności używania mikrofonów. Zapytał radnych czy 

wnoszą jakieś uwagi co do przedstawionego porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący - Mirosław Krysztofiak na podstawie listy obecności poinformował,  

że na ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie wszystkich zgromadzonych. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 

2021. (druk nr 255) 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

6. Wolne wnioski i komunikaty. 

7. Zakończenie. 
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Ad 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXII Sesji Rady Gminy Krzemieniewo został 

przesłany wszystkim Radnym na skrzynki poczty elektronicznej oraz był udostępniony  

w Biurze Rady. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają jakieś uwagi co do przedłożonego protokołu.  

Ponieważ uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem protokołu nr XXXI/2021 głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół nr XXXI/2021 z dnia 20 grudnia 2021 r. został przyjęty jednogłośnie. 

Ad 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie została przedłożona żadna interpelacja ani zapytanie ze strony Radnych, w związku z czym 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 

2021. (druk nr 255) 

Przewodniczący poprosił Panią Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przedmiotem niniejszej uchwały jest ustalenie wykazu wydatków 

niewygasających z końcem roku 2021, a następnie odczytała projekt uchwały. Poinformowała, iż 

sprawa dotyczy budowy ścieżki rowerowej na odcinku od krajowej dwunastki do Nowego Belęcina. 

Gmina 11 czerwca 2021 r. podpisała umowę na realizację omawianego zadania z Wykonawcą, który 

został wyłoniony w trybie przetargu nieograniczonego. Niestety zadanie to nie zostało wykonane w 

terminie określonym w umowie, dlatego też nie ma możliwości dokonania zapłaty całej kwoty 

wynikającej z rozliczenia z Wykonawcą. Do pełnego rozliczenia zadania niezbędne jest jeszcze 

poniesienie wydatków w kwocie 139.162,20 zł. Podjęcie uchwały umożliwi przekazanie wskazanej 

kwoty środków pieniężnych na wyodrębniony dla wydatków niewygasających rachunek bankowy, na 

którym pozostaną do momentu wykonania przez Wykonawcę pracy. Wykonawca będzie mógł otrzymać 

wynagrodzenie z tego rachunku pod warunkiem, że prawidłowo zakończy swoje zadanie. W przypadku 

zejścia Wykonawcy z budowy lub nieukończenia prac w terminie do 30 czerwca 2022 roku, wskazane 

środki zostaną ponownie przeniesione z wyodrębnionego rachunku na rachunek budżetu. 

Przewodniczący podziękował Pani Skarbnik za wyjaśnienia, a następnie zapytał radnych czy wnoszą 

jakieś uwagi lub pytania. 
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Głos zabrał Radny Tomasz Adamczak, który prosił o wyjaśnienie czy Wykonawca, w związku z 

niewykonaniem w określonym czasie robót, poniesie konsekwencje finansowe. Wójt odpowiedział, że 

tak. 15 grudnia 2021 roku upłynął termin realizacji omawianego zadania i od tego dnia Wykonawca ma 

naliczane kary umowne. Wysokość naliczanych kar umownych wynosi 0,01% za każdy dzień zwłoki. 

Następnie głosu udzielono Radnej Henryce Przybylskiej, która poprosiła o podanie informacji jakie 

prace nie zostały wykonane. Wójt wyjaśnił, iż na części, w której jest powierzchnia przepuszczalna, nie 

wykonano jej prawidłowo i Wykonawca musi to naprawić. Również na całej długości ścieżki, gdzie jest 

położona warstwa asfaltowa, ma być wykonane odpowiednie zabezpieczenie tej warstwy, poprzez 

odpowiednie malowanie środkami do konserwacji. Prace te nie zostały wykonane przez Wykonawcę, 

dlatego nie ma możliwości odebrania zadania. Wójt przypomniał, iż problemy dotyczące realizacji 

omawianej inwestycji były zgłaszane na posiedzeniach komisji. Niestety potwierdziły się obawy i prace 

nie zostały zakończone w terminie. Wójt wyraził zdanie, iż sposobem na zabezpieczenie środków 

przeznaczonych na inwestycję jest podjęcie uchwały o wykazie wydatków niewygasających z końcem 

roku 2021, dlatego został złożony wniosek do Przewodniczącego Rady Gminy z prośbą o zwołanie sesji. 

Kolejno głos zabrał Radny Tomasz Adamczak, który zapytał, jaki nowy termin ma Wykonawca na 

wykonanie zadania, czy mieszkańcy muszą czekać do 30 czerwca 2022 roku na możliwość korzystania 

ze ścieżki rowerowej. Wójt odpowiedział, iż zakłada, że zadanie to nie będzie tak długo realizowane,  

a kary umowne, naliczane za każdy dzień, zmobilizują Wykonawcę do zrealizowania zadania. Wójt 

wyraził opinię, iż termin zakończenia prac jest uzależniony od warunków pogodowych, ponieważ prace, 

które należy jeszcze wykonać, mogą być realizowane w odpowiednich warunkach pogodowych. Termin 

30 czerwca 2022 roku wynika również z zaplanowanych na nowy rok działań promocyjnych 

związanych z omawianą inwestycją. Wójt przypomniał, iż wydatki niewygasające będą mogły pozostać 

na osobnym koncie do 30 czerwca 2022 roku, po upływie tego terminu wrócą do budżetu. Zapewnił 

również, iż Gmina dopełni wszelkich starań, aby zadanie zostało zrealizowane we wcześniejszym 

terminie. 

Radny Tomasz Adamczak ponownie zabrał głos. Poprosił o wskazanie przyczyny niewywiązania się z 

umowy przez Wykonawcę. Wójt poinformował, iż w ostatnich dniach Gmina nie miała kontaktu z firmą. 

Początkowo Wykonawca tłumaczył opóźnienia w budowie nieodpowiednimi warunkami pogodowymi, 

dlatego wydłużono pierwotny termin na realizację zadania, tj. 30 listopada 2021 roku. Podpisano z 

Wykonawcą aneks do umowy, który wydłużał pierwotny termin zakończenia prac do 15 grudnia 2021 

roku. Mimo to Wykonawca nie wywiązał się z powierzonego mu zadania, w konsekwencji są mu 

naliczane kary umowne. Wójt przyznał rację, iż pierwsze przesunięcie było spowodowane 

niesprzyjającymi warunkami pogodowymi, niestety nie można tego powiedzieć o późniejszym terminie, 

kiedy Wykonawca miał możliwość dokończenia zadania. Wójt raz jeszcze zapewnił, iż Gmina dopełni 

wszelkich starań, aby inwestycja została w pełni zrealizowana.  
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Następnie głos zabrał Radny Krystian Dutkiewicz, który poprosił o potwierdzenie, czy omawiany teren 

jest jeszcze placem budowy. Wójt potwierdził. Radny dopytał, co się stanie w przypadku wystąpienia 

nieszczęśliwego wypadku i czy mieszkańcy mogą korzystać ze ścieżki rowerowej. Wójt wyjaśnił, że na 

chwilę obecną za plac budowy odpowiada Wykonawca, czyli firma, która buduje ścieżkę i jej nie 

zakończyła. To Wykonawca odpowiada za ewentualne nieszczęśliwe wypadki, które miałyby miejsce 

na placu budowy. Ścieżka nie została oddana, dlatego nie można z niej korzystać.  

Głos zabrał ponownie Radny Tomasz Adamczak, który zapytał, czy Gmina nie powinna zabezpieczyć 

ścieżki rowerowej tak, aby z niej nie korzystano. Wójt poinformował, że to bezpośrednio rola 

Wykonawcy. Zostało to zapisane w umowie placu budowy, zgodnie z którą na czas realizacji zadania 

za teren budowy odpowiada Wykonawca. Jest on zobowiązany, aby zabezpieczyć odpowiednio plac 

budowy.  

Przewodniczący zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi lub pytania. 

Uwag i pytań nie wniesiono. Odczytano projekt uchwały. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XXXII/255/2021 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 30 grudnia 2021 roku, 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 2021. (druk nr 255) 

została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad 5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Ponieważ żadna interpelacja i zapytanie nie wpłynęło, Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

Ad 6. Wolne wnioski i komunikaty. 

Przewodniczący zaprosił do zabrania głosu. 

Głos zabrał Radny Tomasz Adamczak. Zapytał Wójta czy ceny za wynajem sal wiejskich pozostaną w 

nowym roku na dotychczasowym poziomie. Pan Wójt poinformował, iż w nowym roku zostanie wydane 

nowe zarządzenie w tej sprawie, zgodnie z którym od 03 stycznia 2022 roku będą obowiązywały nowe 

stawki. Będą one wyższe o 50 zł za dobę w porównaniu do stawek obecnie obowiązujących. Wójt 

wyjaśnił, iż zmiana cen za wynajem sal wiejskich jest spowodowana wzrostem kosztów ich utrzymania, 

zarówno kosztów gazu, jak również od nowego roku kosztów energii. 

Przewodniczący zapytał czy któryś radny chce jeszcze zabrać głos. 
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Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad 7. Zakończenie.  

Więcej uwag i pytań nie wniesiono, a porządek obrad został w pełni zrealizowany, w związku z czym 

Przewodniczący podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo i tym samym zakończył 

obrady XXXII Sesji Rady Gminy Krzemieniewo. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:       Przewodniczący: 

 

 

 

 

 


